



ACTIVITIES OF WTCF CITY MEMBERS IN THE FIRST QUARTER OF 2015

2015年第一季度 WTCF会员城市活动

布鲁塞尔
 蒙斯欧洲文化之都活动
 预计2015年年初举办
 蒙斯欧洲文化之都活动将组织100场各种大型文化活动，涉及戏剧、音乐、文学、时尚、美术等。

洛杉矶
 洛杉矶艺博会
 2015年1月14日至18日
 洛杉矶艺博会创办于1995年，发展至今，已成为美国西部规模最大质量最高的艺博会。

巴黎
 法国巴黎家具展
 2015年1月23日至27日
 巴黎家具展将以分设众多主题馆的形式展出。

哥本哈根
 哥本哈根国际服装博览会 (CIFF)
 2015年2月12至15日
 CIFF现成为了第一位欧洲时装周，一年两届，分别于每年2月、8月在丹麦哥本哈根展览中心举行。

开罗
 2015年埃及第55届开罗纺织展
 2015年3月9日开幕
 该展是埃及第一纺织业盛会，每年两届，是国际展览联盟UFI认证的国际著名展会。

日内瓦
 日内瓦国际汽车展
 2015年3月
 该车展是欧洲唯一每年举办的车展，在位于日内瓦机场附近的巴莱斯特国际展览中心举行。

札幌
 札幌冰雪节
 2015年2月
 该冰雪节每年吸引200万人次前往参观。

温哥华
 温哥华市拟办烟花除夕倒数活动
 2015年元旦
 迎接2015年的跨年倒数晚会，晚6时于市中心普尔广场举行。

莫斯科
 莫斯科国际旅游观光展览会 (MITT)
 2015年3月19日至22日
 MITT是世界排名前列的综合性旅游展览会，每年一届，得到了旅游行业专业人士的青睐。

里加
 拉脱维亚里加国际休闲及体育用品展
 2015年3月
 该展会自1994年开始举办，在2011年的展会上，共有19个国家的304家公司参展。

首尔
 首尔国际音乐比赛
 2015年3月18日至3月29日
 比赛的主旨是通过音乐促进国际文化交流，2015年第11届韩国首尔国际音乐比赛的对象是小提琴。

汉堡
 汉堡国际旅游及野营车展览会
 2015年2月4日至8日
 REISEN是德国北部的重要旅游、野营车、户外活动用品展览会议。

Brussels
 Mons European Capital of Culture 2015
 At the beginning of 2015
 The "Mons European Capital of Culture 2015" will organize 100 cultural activities including art forms like drama, music, literature, fashion and painting.

Los Angeles
 Art Los Angeles Contemporary
 January 14th to January 18th, 2015
 Art Los Angeles Contemporary has developed into an art expo of the largest scale and highest quality in West US since its foundation in 1995.

Paris
 International Furniture Fair of Paris
 January 23th to January 27th, 2015
 International Furniture Fair of Paris will be on display in the form of many theme pavilions.

Copenhagen
 Copenhagen International Fashion Fair
 February 12th to February 15th, 2015
 CIFF is now the first European fashion fair with two sessions a year. It is held in Copenhagen Bella Center in February and August each year.

Cairo
 The 55th Cairo Fashion & Text
 Open on March 9th, 2015
 Cairo Fashion and Text is the first and the only international exhibition specialized in textile industry in Egypt and is held twice a year. It is an approved event by UFI (The Global Association of The Exhibition Industry).

Geneva
 Geneva Motor Show
 March 2015
 Geneva Motor Show is the only annual auto show held in Europe, which is located in Palexpo International Exhibition Center near Geneva Airport.

Sapporo
 Sapporo Snow Festival
 February 2015
 The snow festival attracts about 2 million visitors each year.

Vancouver
 Vancouver plans to hold the fireworks countdown activity on New Year's Eve of 2015
 New Year's Eve of 2015
 The New Year countdown party to welcome the year of 2015 will be held at 18:00 at Jack Poole Plaza.

Moscow
 Moscow International Exhibition Travel & Tourism (MITT)
 March 19th to March 22nd, 2015
 MITT is a yearly comprehensive tourism exhibition ranking top of the world. It has won the favor of the travel industry professionals.

Riga
 Latvia Riga International Leisure & Sports Supplies Exhibition
 March 2015
 The exhibition has begun since 1994 and 304 companies from 19 countries participated in the exhibition held in 2011.

Seoul
 Seoul International Music Competition
 March 18th to March 29th, 2015
 This competition aims at promoting international culture exchanges through music. The theme for 2015 competition is violin.

Hamburg
 REISEN Hamburg International Exhibition Tourism & Caravanning 2015
 February 4th to February 8th, 2015
 REISEN is an important tourism, caravanning and outdoor supplies exhibition in Northern Germany.